
 

 

شركة البحر الأحمر شركة الخطوط السعودية للتموين عن عقدها مع   إعلان

 الدولية

تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين عن إبرام عقدها مع شركة البحر الأحمر الدولية، لتصميم وبناء 

منتهي بإعادة الملكية لوحدة تموين مركزية، لغرض انتاج الوجبات الغذائية وتموينها لموظفي المؤسسات  وتشغيل

الفندقية والمنتجعات السياحية بالإضافة إلى مرافق وقطاعات أخرى تقع ضمن مشروع البحر الأحمر، حيث تبلغ 

ارات وثلاثمائة مليون ريال سعودي مدة العقد عشرين سنة ميلادية، وبقيمة عقدية تقديرية تقارب ستة ملي

ريال سعودي(، وتتوقع الشركة أن يؤثر هذا العقد بشكل إيجابي على نتائجها المالية اعتباراً  6,300,000,000)

م، مما سيساهم في إستدامة أعمال الشركة وزيادة تدفقاتها النقدية وتعزيز 2025من الربع الثالث من العام 

، ويأتي هذا العقد ضمن الخطة الاستراتيجية التي تنتهجها الشركة وذلك أعمالها وتنوع مصادر دخلها

باستقطاب الفرص الإستثمارية بالمناطق والمدن السياحية والصناعية الجديدة، علماً بأن هذا العقد سيخضع 

 للمصادقة النهائية من قبل مجلس ادراة شركة البحرالأحمر الدولية.

 

Saudi Airlines Catering Co. announces its contract with Read Sea Global 

Company 

Saudi Airlines Catering Company (SACC) announces entering into a contract with The Red 

Sea Global (RSG), to design, build, operate and transfer a central production unit for catering 

and facilities management for the purpose of servicing Red Sea Global’ employees at hotel 

establishments and resorts, in addition to other facilities and sectors located within the Red 

Sea destination. The contract term shall be 20 years with a provisional value estimated at 

approximately Six billion and three hundred million Saudi Riyals (SAR 6,300,000,000). 

SACC expects a positive contribution to be shown in its accounts by the Third quarter of 

2025, which will boost the business sustainability by increasing the company's cash flow and 

enhancing the company's business. This contract is part of the strategic plan implemented by 

the company to attract investment opportunities in new industrial and tourist cities, noting 

that this contract will be subject to The Red Sea Global Board of Directors’ final sign off. 


